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 Protokół nr 46/2015 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 18 grudnia 2015 r. 

 

 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/. Rozszerzono porządek posiedzenia o następujący punkt: 

 

1. Zapoznanie się z rozliczeniami zakupu samochodów dla Komendy Powiatowej Policji oraz 

dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Zdjęto z porządku obrad punkt: 

 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przeprowadzenia konsultacji projektu 

uchwały Rady Powiatu Nowomiejskiego w sprawie uchwalenia „Planu zrównoważonego 

rozwoju publicznego transportu zbiorowego dla Powiatu Nowomiejskiego”. 

 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on 

załącznik nr 2.        

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołów nr 44/2015 i 

45/2015. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokoły. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,                   

A. Stajszczak, B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie nabycia nieruchomości gruntowych na rzecz Powiatu Nowomiejskiego. 

/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i 

Spraw Gospodarczych/ 

 

Pani Banaszewska wyjaśniła, że w poprzedniej uchwale Zarządu (44/182/2015 z 

03.12.2015r.) był błąd, ponieważ nie uwzględniona została działka nr 164/10. W związku z 

powyższym należało poprawić powyższą uchwałę i dopisać w/w działkę. Dodała, że uchwała 

nr 44/182/2015 z 03.12.2015r. zostanie uchylona.  

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, A. Stajszczak, 

B. Grzywacz, B. Kurowski. 
 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Zespół Szkół im. C. K. Norwida w Nowym 

Mieście Lubawskim umów najmu na kolejne lata. 

 

Pani Banaszewska poinformowała, że wpłynął wniosek pani Barbary Przeradzkiej – Martko – 

dyrektor ZS im. C. K. Norwida, stanowiący załącznik nr 3, w sprawie najmu lokali 
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mieszkalnych oraz garaży. Wyjaśniła, że umowy będą przedłużone na kolejne trzy lata 

począwszy od 01.01.2016r. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, A. Stajszczak, 

B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z wnioskiem gminy Nowe 

Miasto Lubawskie dotyczącym sprzedaży w drodze bezprzetargowej nieruchomości 

gruntowej położonej w miejscowości Gwiździny. 
 

Pan Starosta poinformował, że Wójt Gminy Nowe Miasto Lubawskie wnioskuje o sprzedaż w 

drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Gwiździny, na 

którym usytuowane jest boisko sportowe. 

Pani Banaszewska dodała, że grunt jest wyceniony na kwotę 11 200 zł. 

 

Informacja z gminy Nowe Miasto Lubawskie stanowi złącznik nr 4. 

 

/pani A. Banaszewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wykonania zadań publicznych, związanych z realizacją w 2016 r. zadań powiatu 

przez organizacje pozarządowe oraz podmioty, o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 

/na posiedzenie weszła pani Jolanta Haska – specjalista ds. organizacji pozarządowych/ 

 

Pani Haska poinformowała, że uchwała dotyczy ogłoszenia konkursów dla organizacji 

pozarządowych. Dodała, że zadania będą realizowane w zakresie: 

- pomocy społecznej, w tym pomocy rodzinom i osobom w trudnej sytuacji życiowej oraz  

wyrównania szans dla tych rodzin i osób,  

- działań na rzecz osób niepełnosprawnych, prowadzenie konsultacji i terapii dzieci specjalnej 

troski oraz ich rodzin w zakresie działań wychowawczo- opiekuńczych,  

-  aktywizacja niepełnosprawnych, 

- promowania zdrowego stylu życia, 

- promowania tradycji kulturowych w powiecie nowomiejskim, 

- wspieranie i upowszechnianie kultury fizycznej. 

Pani Haska poinformowała, że ogłoszenie o konkursach ukaże się 8 stycznia w Gazecie 

Nowomiejskiej, do 1 lutego będzie można składać oferty, natomiast rozstrzygnięcie 

konkursów planuje się na 8 lutego.  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, A. Stajszczak, 

B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie powołania komisji konkursowej w celu opiniowania ofert złożonych przez 

organizacje pozarządowe oraz podmioty, o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i wolontariacie. 

 

Zarząd powołał komisję konkursową w celu opiniowania ofert, w skład której weszli: 

     1. Przedstawiciel podmiotu zlecającego zadanie –Katarzyna Trzaskalska, 

     2. Radny Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim – Romuald Koszewski, 
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     3. Przedstawiciel Rady Organizacji Pozarządowych Powiatu Nowomiejskiego –Ewa 

Dembek. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, A. Stajszczak, 

B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

/pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany uchwały nr VII/33/99 Rady Powiatu Nowomiejskiego z dnia 

12 kwietnia 1999r. w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Straży 

Rybackiej na terenie powiatu nowomiejskiego oraz uchwalenia regulaminu w/w Straży. 

/na posiedzenie wszedł pan Krzysztof Puwalski – naczelnik Wydziału Środowiska i Rolnictwa/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pan Puwalski poinformował, że z uwagi na zmiany w przepisach, które zaszły od dnia 

zatwierdzenia poprzedniego regulaminu tj. od 1999r. oraz ze zmianami w nazewnictwie 

jednostek, służb i straży wymienianych w regulaminie, zmianami w funkcjonowaniu 

Społecznej Straży Rybackiej zachodzi konieczność zatwierdzenia nowego regulaminu. Dodał, 

że projekt został skonsultowany z Zarządem Okręgu Polskiego Związku Wędkarskiego w 

Toruniu oraz z Komendantem Wojewódzkim Państwowej Straży Rybackiej w Olsztynie. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.               

Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, A. Stajszczak, B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

/pan K. Puwalski opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia sprawozdania Stowarzyszenia Wspierającego Rozwój Wsi Jamielnik, 

któremu zlecono realizację zadania publicznego. 

/na posiedzenie weszła pani Małgorzata Jeda – kierownik Biura Audytu i Kontroli/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Jeda szczegółowo omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 5. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, A. Stajszczak, 

B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia sprawozdania Towarzystwa Przyjaciół Dzieci z siedzibą w Nowym 

Mieście Lubawskim. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Jeda szczegółowo omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 6. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, A. Stajszczak, 

B. Grzywacz, B. Kurowski. 
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Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia sprawozdania Świetlicy dla Dzieci „Nazaret” im. Błogosławionego ks. 

Stefana Wincentego Frelichowskiego w Nowym Mieście Lubawskim, któremu zlecono 

realizacje zadania publicznego. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Jeda szczegółowo omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 7. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, A. Stajszczak, 

B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia sprawozdania Stowarzyszenia Koło Gospodyń Wiejskich w Łąkorzu, 

któremu zlecono realizację zadania publicznego.  

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Jeda szczegółowo omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 8. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, A. Stajszczak, 

B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

/pani M. Jeda opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się ze sprawozdaniem z 

wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego. 

/na posiedzenie wszedł pan Andrzej Korecki – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 

Promocji/ 

 

Pan Korecki omówił sprawozdanie, które stanowi załącznik nr 9. Poinformował, że z 

ogólnego rozliczenia wynika, iż nie ma dopłat z tytułu dodatków uzupełniających dla 

nauczycieli. 

 

Trzynastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia preliminarza kosztów działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej 

w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, A. Stajszczak, 

B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

Czternastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmian w WPF na rok 2015. 

 

Pani Skarbnik omówiła zmiany w WPF i w budżecie powiatu na rok 2015. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.               

Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, A. Stajszczak, B. Grzywacz, B. Kurowski. 
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Piętnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2015. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.               

Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, A. Stajszczak, B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku było zapoznanie się z rozliczeniami 

zakupu samochodów dla Komendy Powiatowej Policji oraz dla Komendy Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Pani Skarbnik poinformowała, że wpłynęły rozliczenia zakupu samochodów służbowych dla 

KPP oraz dla KPPSP, które stanowią załączniki nr 10 i nr 11.  

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Pani Skarbnik poinformowała, że z PCPR do Starostwa przekazane zostało biurko z 

kontenerem. Protokół nieodpłatnego przekazania mebli stanowi załącznik nr 12. 

 

 

 

                                                                                                    Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                              Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                                        


